
Skrivelse till fastighetsnämnden 17-04-04 

 

Permanent tillgänglighetslösning för stora trappan på Borgargården 

 

Stadshuset ska vara en byggnad med hög säkerhet kombinerad med god tillgänglighet. Det 

ska fungera som arbetsplats för såväl förtroendevalda som tjänstemän och det ska även vara 

möjligt för alla stockholmare och besökare att njuta av Stadshuset. Möjligheten till insyn och 

påverkan ska inte begränsas av om en person har funktionsnedsättning.  

 

I projektet Värdig Entré (samarbete med Statens fastighetsverk och Stockholms stad) 

påbörjades bland annat ett arbete för att ta fram en permanent tillgänglighetslösning för stora 

trappan på Borgargården. För transporter, rullstolar och barnvagnar finns idag en tillfällig 

ramp som leder upp till entrédörrarna. 

 

Arkitekt och designer i Värdig entré tog fram ett förslag bestående av en ramp, inskuren på 

skrå i den befintliga trappan. Rampen har ett vilplan i mitten som på ett naturligt sätt även 

fungerar som trappsteg. Det löser de flödesproblem som uppstår vid transporter och stora 

besöksskaror. Framförallt innebär den att alla kan nå entrén på samma sätt, med samma start- 

och slutpunkt.  

 

Projektet gick i stå, och nu har staden beställt ett nytt provisorium som i allt väsentligt liknar 

den nuvarande rampen, vilket är väldigt tråkigt. Värdig entrés förslag är mer tilltalande både 

ur ett estetiskt och ett tillgänglighetsperspektiv. Ska Stockholm bli en stad i världsklass krävs 

det att hela staden blir en tillgänglig och trygg plats utan sociala och fysiska hinder, och 

Stockholms stadshus bör föregå med gott exempel.  

 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga fastighetskontoret 

 

- Hur ställer sig kontoret till att utreda en permanent tillgänglighetslösning för 

stadshustrappan vid Borgargården, företrädesvis i enlighet med förslaget från projektet 

Värdig entré?  

 

 

Richard Bengtsson (L) 

 


